
 

Bestyrelsesmøde d. 01.02.2024  
 

Deltagere Formand - Morten Næstf. - Morten P Kasserer - Kurt A Håndbold - Freja 

Senior - Hanne  Fodbold - Michael Badminton - Kurt  

AFBUD 

Volley - Jan  Gymnastik - Helle 

Sponsor - Mette 

 

Den faste del af dagsordenen:  

1. Valg af referent 

2. Godkendelse af dagsorden 

3. Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde 

4. Punkter fra formanden 

5. Nyt fra udvalgene 

6. Tavs viden 

Dato for næste bestyrelsesmøde 

Eventuelt 

Punkter til næste møde 

 
1. Valg af referent  

Mette skriver referat som hun plejer. 

2. Godkendelse af dagsorden 

Intet af bemærke 

3. Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde (7/12) 

Intet at bemærke, da sidste møde var et budgetmøde. 

4. Punkter fra formanden 

 

a. Langsigtet planlægning i forhold til udvikling og fornyelse af foreningen. Alle afdelinger bør 

derfor angive ønsker (hvad kunne være fedt at have, som der er for stor en udgift til 

materialeposten i budgettet?) 

 

Håndbold: Ny boldkasse på hjul og ”forsvars spillere” Freja finder priser til den 21/3 

 

Fodbold: Elektronisk måltavle, udendørs stadionprojekt, Michael finder priser og tilbud klar. 

 

Volleybold: 3 stk. dommerstole 

Gymnastik: Sender det på mail til Morten 

Senioridræt: Sender det på mail til Morten 

Padel: Udendørsareal? 

Fælles:  

Flere borde/bænkesæt til udendørs?  Ønske om 2 padel, 2 til volley og 2 til fodbold. Michael 

undersøger det med teknisk skole i Svendborg. 

Sofa til møderum? Morten skriver til halbestyrelsen om vi må indkøbe en sofa. Mette under 

priser i Jysk 

Udskiftning af den elektroniske skærm i gangen?  
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Indkøb og ophængning af skabe til pokaler?  

Kan vi indtænke fornyelse af udearealerne (hvis ansvar?) og hvad signalerer man kører forbi 

Bøgebjerg IF? 

Har man ønsker, så skal de sendes på mail til Morten C. 

 

b. Er der blevet købt ny printer til Bøgebladsredaktion? 

Annette har fået printer og den virker. 

 

5. Nyt fra udvalgene? Fra kassereren? 

Håndbold:  Intet herrehold, men der er en enkelt eller to herrespillere som stadig træner lidt med 

damerne en gang imellem. Martin (målmand) er nu dame træner sammen med Mette.  

Martina har trukket sig fra udvalget, Camilla Agermose er ny i udvalget. Der er tilgang af flere 

damespillere fra Den fri Lærerskole i Ollerup, så der er PT 17 damespillere, hvor 1 er skadet og 1 er ny 

opereret. Mette undersøger om håndbold damer vil træne torsdag, nu hvor fodbold afd. Ikke træner 

ikke.  

 

Gymnastik: Alt kører som det plejer. 

 

Volley: Skolestævne med kids volley i Bøgebjerg hallen, hvor 4 skoler var med. Morten og Sonja var 

med fra klubben. Der har været spillet et par seniorstævner, og det er gået meget godt. Vi rykker ud og 

spiller beach til maj, som vi plejer. 

 

Fodbold: Nyt udvalg Lukas Lyngsø, Martin Mikkelsen (ny næstformand) og så hjælper Jon til når han er i 

Danmark. Husk at sende det lige til Thomas, så han kan rette hjemmesiden. Alle gamle facebook 

grupper er blevet slettet, så nu er der 19 medlemmer i herrefodboldgruppen. Opstart lørdag den 10/2 

med suppe bagefter. Så lægges der planer til mødet efter 1. træning. 

Mange damespillere spiller nu i Faaborg og et par enkelte herrespillere spiller nu i Korinth. Kassereren 

er nu stoppet og hendes afgang til Conventus er spærret. 

Der er kommet nye bander, som ikke er afprøvet endnu. 

 

Senioridræt:  Intet nyt at berette fra senioridræt. 

 

Sponsorudvalg: Én ny sponsor er kommet til og én har opsagt. Derudover har én sponsor lukket sin 

virksomhed, men starter ny virksomhed. Så han fortsætter som sponsor.  

 

6. Tavs viden  

 

7. Generalforsamling den 21/3: Ordstyrer, forplejning, årsmøder i udvalgene (datoer?) mv. 

Vi plejer at mødes til møde inden generalforsamlingen, i år mødes vi kl. 17.30  

Selve generalforsamlingen starter kl. 19.00. Helle bestiller forplejning ved Stig. 

Morten Heitmann ønsker at trække sig som næstformand. Da han ikke kan se sig i denne rolle. Han har 

ingen intentioner om at skulle være formand på sigt.  Så hvis nogen kender et emne,  

 



 

Bestyrelsesmøde d. 01.02.2024  
 
8. Status på badmintonudvalget 

Hele badmintonudvalget ønsker at stoppe. Så der skal findes nogle nye til dette udvalg. 

 

9. Regnskabsgennemgang 

Nogen kommentarer, evt. fra kassereren? 

Vi kiggede lidt på regnskab 2023 og det blev skrevet under. Morten havde lavet lidt søjlediagrammer 

over kontingenter med mere. 

 

10. Ollerup-rengøring - kontaktperson (Helle) 

OD-dag d. 3.2.24 og elevmøde/fest d. 8.6.24 (2 personer fra kl. 21.30 og 5-6 personer fra kl. 02.30), 

Olympen 

Vi har haft svært ved at finde frivillige til Ollerup tjansen i februar, men vi har LOVET tage tjansen igen den 

8/6. Så alle bedes gøre en indsats for at finde et par hjælpere. Så snart vi ved noget vedr. Olympen så 

melder vi det ud. 

 

Ønske om ny kontaktperson Morten C. bliver ny kontaktperson. Tak til Helle for din store indsats 

 

11. Status på padelbaneprojekter og fodboldbander 

Der har møde med kommune vedr. hegnet over mod naboen, der skal tages nye mål fra landmåleren 

inden det kan fortsættes. Fodbold bander er leveret i hallen. 

 

12. Dato for næste bestyrelsesmøde 

Næste møde afholdes inden generalforsamlingen d. 21/3 kl. 17.30 

 

13. Eventuelt 

Fra hallen ved Morten: Fra 2025 kommer der en kontingentstigning, så vi ved besked inden der skal 

lægges budgettet. Fra 2025 skal der igen betales 25.000 for skilte i hallen. For så er ”lånet” til hallen 

betalt. 

Skal vi samles i de to bestyrelser til noget socialt hygge? Måske til foråret 

 

 

14. Punkter til næste møde 

 


